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Elit la
Målvakter Backar

1
Thomas 
Östlund

Målvakt 5
Christian 
Due-Boje 

Back 19
Joakim 

Lundberg 
Back

650909, förs, tjänsteman, 
längd: 192, vikt 95, 

ny från AIK 
landslagskamper: 

6 A, 20 B 
moderklubb: AIK

661012, försäljare, 
längd: 170, vikt 75, 

6 A-lagssäsonger 
landskamper: 22 B, 31 J 

moderklubb: Handens SK
SM: 1989, 90, 91

740212, studerande, 
längd: 186, vikt 85, 
ny från Nacka HK 

landskamper: 6 J 
moderklubb: Hammarby IF

32
Petter 

Rönnquist 
Målvakt

730207, studerande 
lägd: 179, vikt: 72, 
ny från Nacka HK 
landskamper: 16 J 

moderklubb:
Djurgårdens IF

7
Arto 

Blomsten
Back 

650316, 
längd: 190, vikt: 90, 

9 A-lagssäsonger 
landskamper: 29A 24B 9 J 

moderklubb: Nacka HK 
SM: 89, 90, 91, VM: 92

27
Tomas

Eriksson
Back 

7591016, studerande, 
längd: 189, vikt: 89, 

11 A-lagssäsonger 
landskamper: 179 A, 10 J, 

stor grabb nr 115 
moderkl: Djurgårdens IF 

SM: 1989, 90, 91

8 Kenneth
Kennholt

Back 
650113, ishockeyspelare, 

längd: 191, vikt: 90, 
4 A-lagssäsonger 

landskamper: 54 A, 9 B, 
stor grabb nr 153 

moderklubb: SPAIF
SM: 89, 90, 91, VM: 91, 92

28
Björn 
Nord

Back

720405, målare, 
längd: 184, vikt: 80, ny 

från Huddinge IK 
landskamper: 10 J 

moderklubb. Hammarby IF

10 Marcus
Ragnarsson

Back

710813, studerande, 
längd: 186, vikt 90, 

3 A-lagssäsonger 
landskamper: 19 j 

moderklubb: Östervåla IF 
SM: 1990,91

29
Mikael 

Magnusson 
Back 

730315, studerande, 
längd: 179, vikt: 82, 
ny från Huddinge IK 

landskamper: 19 J 
moderklubb: IFK Salem

Thomas 
Johansson

Back

700818, lärare, 
längd: 185, vikt: 86, 

1 A-lagssäsong 
landskamper: 

moderklubb: Vendelsö IK
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Forwards
Charles

Berglund
Forward 12 Peter 

Nilsson
Forward 20 Jerry 

Friman
Forward

650118, försäljare, 
längd: 177, vikt: 77, 

5 A-lagssäsonger 
landskamper: 60 A, 17 B 

moderklubb: IFK Tumba 
SM. 1989, 90, 91, VM: 91

620610, studerande, 
längd: 182, vikt: 82, 

9 A-lagssäsonger 
landskamper: 15 A 8 B 36 J 
moderklubb: Hammarby IF

SM: 1989, 90,91

670121, postiljon 
längd: 184, vikt: 80, 

ny från Hammarby IF 
moderklubb: IFK Tumba

3
Erik 

Huusko
Forward 14

Magnus 
Jansson 

Forward

Fredrik
Lindquist

Forward

710824, studerande, 
längd: 184, vikt: 85, 

1 A-lagssäsong 
landskamper: 38 J 

moderklubb: RA-73

691116, banktjänsteman, 
längd: 176, vikt: 80, 

3 A-lagssäsonger 
landskamper: 6 B, 18 J 
moderklubb: Skuru IK 

SM: 1991

730621, studerande, 
längd: 181, vikt: 80, 

2 A-lagssäsonger 
landskamper: 7 J 

moderklubb: IFK Tumba
SM: 1991

6
Anders
Huusko

Forward 15
Kent 

Nilsson
Forward 24

Mathias
Hällback

Forward

710824, 
längd: 184, vikt: 85, 

1 A-lagssäsong 
landskamper: 36 J 

moderklubb: RA-73

560831, ishockeyspelare, 
längd: 184, vikt: 85, 

5 A-lagssäsonger 
landskamper: 94 A 5 B 36 J 

moderkl: Nynäshamn IF 
SM: 1989

740921, studerande 
längd: 175, vikt: 75, 

ny från Nacka HK 
landskamper: 11 J 

moderklubb: IFK Lidingö

9 Tony
Skopac

Forward 16
Mikael 

Håkanson
Forward 26 Jan 

Viktorsson
Forward

680906, studerande, 
längd: 178, vikt: 80, 

ny från Hammarby IF 
moderklubb: Grandview

(Vancouver Canada)

740531, studerande, 
längd: 185, vikt: 80, 

ny från Nacka HK 
landskamper: 20 J 

moderkl: Djurgårdens IF

640727, försäljare, 
längd: 173, vikt: 73, 

9 A-lagssäsonger 
landskamper: 50 A 16 B 4 J 

moderklubb: Handens SK 
SM 89, 90, 91, VM: 91

11 Jens 
Öhling 
Forward 17

Ola
Josefsson

Forward

620403, banktjänsteman, 
längd: 184, vikt: 86, 

13 A-lagssäsonger 
landskamper: 115 A, 3 B, 40 J 

moderklubb: Nacka HK
SM: 1989, 90, 91

670907, banktjänsteman, 
längd: 180, vikt 83, 

4 A-lagssäsonger 
landskamper: 3 A, 8 B 

moderklubb: Huddinge IK 
SM: 1989, 90, 91
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Jag tror att TIPPA
MÅLSKYTT

VINN BILJETTER
Jan Viktorsson?

Riv ur 
och lämna in i 

Djurgårn Hockeys 
Souvenirstånd 

före tredje periodens början! 
FYLL OCKSÅ I DATUM 

FÖR DEN HEMMAMATCH TIPSET AVSER!
Det är sannerligen inte lätt att hitta killen 
som blir Djurgårns förste målskytt i nästa 
match.

Eller kanske Arto Blomsten?

Eller varför inte Anders Huusko?

Gör själv ett försök att pricka rätt. Välj 
den spelare du tror nätar först i nästa om
gång, skriv ditt svar och ditt namn på ta
longen härintill, riv ur den och lämna in den 
före tredje periodens början i något av de 
souvenirstånd som finns i arenan.

De två först dragna svaren som prickat 
rätt vinner två st biljetter vardera till en av 
Djurgårns hemmamatcher.

Biljetterna kommer per post.
Biljetterna gäller endast till denna match 

och får ej bytas mot andra. LYCKA TILL!
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Globen City. En stadsdel uppbyggd kring företagsamhet, handel och evenemang.

En spännande stadsbild skapad för aktiva människor där hyresvärdens mål är att

GC Fastigheter KB, 
Arenav.41, 121 28 Stockholm - Globen, 
Tel 08 - 725 35 00, Fax 08 - 649 30 29

GLOBEN CITY
vara ett föredöme i service. Stockholms mest spännande stadsdel



Byggt för
Trots att Djurgårdens IF numera är en 

alliansförening och att ishockeyn flyttat från gamla 

ärovördiga Stockholms Olympiska Stadion till 

Globen-området, består DIF och den berömda 

Djurgårds-Andan! I av DAN SVANELL
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Det ”nya” Djurgården är ett sätt 
att anpassa verksamheten till 
2000-talets nya, tuffare och mera 
professionellt inriktade krav på 
en svensk idrottsförening på 
toppnivå.

Sektionstanken med en huvud
styrelse och flera sektionsstyrelser, fungera
de perfekt i 100 år. Nu är det dags att bygga 
en modell som ska fungera fram till fören
ingens 200 årsjubileum!

Djurgårdens Idrottsförening, som grun
dades för snart 102 år sedan, har aldrig varit 
rädda för framtiden. Inte heller för de krav 
på förändringar anpassningen till framtiden 
för med sig.

När Djurgårdens IF bildade sitt försälj
ningsbolag DIF AB, var man bland de första 
i landet som satsade på ett eget aktiebolag. 
Idag har fler idrottsföreningar - däribland 
vår kära tvillingförening i Solna - valt sam
ma organisationsmodell. Bolagsbildningen 
var ett sätt att anpassa idrottsrörelsen till de 
allt tuffare kraven i samhället.

När föreningen vid årskiftet 1990/91 om- 
bildades till alliansförening var det ytterliga
re ett sätt att anpassa verksamheten inför 
framtidens allt tuffare konkurrens och krav. 
Flersektionsföreningen med en huvudstyrel
se, som ansvarig för ekonomi och juridik, 
samt en rad sektionsstyrelser med ansvar för 
den sportsliga verksamheten, hade spelat ut 
sin roll.
För DIFs del fungerade det i 100 År med 
den organisationen. Men nu ansåg styrelse, 
medlemmar, aktiva och ledare tiden mogen 
för en förändring.

Sambandet viktigt
Men istället för att bara bryta ned verk

samheten i DIF Hockey, DIF Fotboll, DIF 
Fäktning, DIF Boxning osv. valde man en 
föreningsorganisation där sambandet och 
det för svensk idrottsrörelse så unika kittet - 
Djurgårdsandan - fanns kvar.

Djurgårdens Idrottsförening ombildades 
till en alliansförening där de tidigare sektio
nerna, som ombildats till självständiga spe
cialföreningar, blev medlemmar.

Genom den omorganisationen samlades 
såväl det sportsliga som det ekonomiska 
och juridiska ansvaret på en och samma sty
relse. Därmed försvann också det dubbel-



framtiden
kommando som tidigare skapat problem 
inom Djurgårdens IF.

Men för att inte fotbollen skulle leva sitt 
liv vid sidan om ishockeyn och utanför box
ningen, fäktningen och brottningen, blev 
alla DIF-föreningar en allians. I alliansför
eningens styrelse sitter flera namnkunniga 
representanter för de olika Djurgårds-idrot
terna som Åke Bergdahl, Oscar Bernadotte 
och Bosse G T Peterson.

Därmed lyckades man förena såväl en 
smalare och mera smidig organisation med 
kravet på en fortsatt sammanhållen djur
gårdsfamilj.
Alliansföreningen leds av en styrelse som 
har till uppgift att bevaka att de 18 olika 
djurgårdsföreningarna lever upp till de krav 
man kan ställa på en förening som bär Djur
gårdens emblem. Vidare ansvarar allians- 
föreningen för bingoverksamheten och för 
andra gemensamma aktiviteter som exem
pelvis DIFs deltagande under Stockholm 
Water Festival.

Men makten över såväl det sportsliga som 
det ekonomiska ligger på respektive med
lemsförening och dess styrelse.

För ishockeyns del innebär det att man nu 
valt att flytta från det tidigare gemensamma 
kansliet på Stadion och istället flyttat in på 
Rökerigatan intill Globen Arena.

- Men själva flytten förändrar ingenting 
av sambandet och samarbetet mellan oss 
och övriga djurgårdsföreningar. Vi är fort
farande Djurgårdare och känner oss ha lika 
stor samhörighet med t.ex. fotbollen, box
ningen, brottningen, konståkningen och 
fäktningen som tidigare, säger DIFs hockey
president, Åke Bergdahl.

- Att vi valde Globen var helt enkelt mer 
praktiskt för oss. Därmed kom vi närmare 
vår hemmaarena och den plats där laget trä
nar och håller till.
Så de som trott att Djurgårdens IFs nya or
ganisationsmodell skulle innebära en splitt
ring av den gamla anrika idrottsföreningen, 
trodde helt fel!

Samarbetet och sambandet består. Men 
nu i en organisationsform som är anpassad 
till 2000-talets krav på effektivitet och pro
fessionalism.

Fortfarande är Djurgården EN förening - 
om än i olika juridiska personer! □
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Souvenirer
144 Affisch "Född 1891" 
45 x 60 cm.30:-
1 Babyhalsduk
8 x 70 cm. Rutmönster i blått med 
gul och röd rand 85:-
2 Babymössa
Rutmönster i blått med DIF-em
blem 95:- 
3 Badhandduk
65 x 130 cm i vit frotté. DIF-em
blem Stockholms Stolthet._ 125:-
5 Biidekal
11 cm insida DIF-emblem.___15:-
6 Bildekal
11 cm utsida DIF-emblem. ___15:
107 Bildekal
11 x 17 cm utsida. Dekalsats med 
ett större och fyra mindre DIF-em
blem + ministreamer 20:-
152 Bilkudde
Blå sjukvårdskudde med första 
hjälpen och DIF-emblem. 30 x 21 
cm 150:-
11O Bilstreamer
12 x 70 cm utsida. ”Djurgår'n 
Mästarlaget” 25:-
18 Brodyrmärke
45 mm. DIF-emblem.15:-
19 Brodyrmärke
75 mm. DIF-emblem.20:-
21 Brodyrmärke
80 mm. ”Djurgår'n Stockholms 
Stolthet”. 25:-
22 Cigarettändare
blå med DIF-emblem.15:-
151 Collegetröja
Vit med text ”Hockey-Supporter”.
S, M, L, XL._______________225
25 Djurgårdsflagga
90 x 70 cm. Ljusblå botten med 
DIF-emblem i lagerkrans i guld
tryck. 125:-
147 Flaggstång
Till standar.50:-
31 Haklapp
Vit med röd bård. DIF-emblem 
”Född Djurgårdare”. 35:-

32 Haklapp
Vit med blå bård. DIF-emblem. 
”Född Djurgårdare”. 35:- 
109 Halsduk
19 x 170 cm. Rutmönstrad i blått 
med gul och röd rand samt DIF-em
blem. 100:-
35 Halskedja
DIF-emblem i tunn kedja. ___35:-

149 Hockeytröja
Marinblå matchtröjekopia. Storlek 
2, 4, 6. Vid namn och nummer på 
ryggen tillkommer 75:-.____495:-
140 Kapsylöppnare
Kombinerad kapsyl och burköpp
nare på nyckelring.20:-

40 Keps
Blå av baseball-typ med inbroderat 
DIF-emblem och ”Hockey-Suppor
ter”. 95:- 
120 Klubbnål
Souvenirnål med DIF-emblem. 25:-
159 Kylskåpsmagnet
DIF-emblem - ”Stockholms Stolt
het” 10:-

53 Lagaffisch
Plansch med årets hockeylag. 35 x 
50 cm.15:- 
125 Minidress
Souvenirdräkt för upphängning i 
bil.50:- 
131 Miniatyrvimpel 
Gul med DIF-emblem. 25:-

56 Mössa med stor tofs 
Stickat i blått med en gul och röd 
rand samt DIF-emblem._____85:-
98 Nyckelring
med inplastat DIF-emblem. __20:-
85 Pannband
Stickat i gult, rött och blått._ 20:- 
108 Penna
Vit ”Djurgår'n Stockholms Stolt
het”. 10:- 
153 Pikétröja
Vit tröja med DIF-emblem och 
Hockey-Supporter i brodyr. Stor
lek: S. 250:-
67 Porslinsmugg
med DIF-emblem.40:-
80 Slips, marinblå
med invävt DIF-emblem.___150:-
158 Slips, ljusblå
sportmotiv. 195:-
78 Slipshållare
med emaljerat DIF-emblem.__30:-
91 Souvenirvimpel
15 x 27 cm.
Vit med DIF-emblem.35:- 
156 Souvenirvimpel 
19 x 33 cm.
Vit med DIF-emblem.45:- 
87 Svettband
för handled 2 st, stickade i gult, rött 
och blått. Per par 20:-
86 Svettbandssats
1 pannband, 2 st handledsband 
stickade i gult, rött och blått. _ 35:- 
116 T-shirt

"Hockey-Supporter" 
Vit. Storlekar: 2-4, 6-8, 10-12 år. 
S, M, L, XL, XXL.100:- 
160 T-shirt

"DIF Stockholms 
Stolthet"

Vit. Storlekar: 14-16 år.
S,M, L, XL. 100:-
111 Vimpel
Blå Hockey-vimpel.
Alla SM-årtal. 35:-

Tel 08-39 01 45 Telefax 08-39 23 88

Porto- och postförskottsavgift tillkommer

Jag beställer mot postförskott följande souvenirer:

Texta artikel och antal! Tejpa med ett extra papper vid behov.

Djurgårdens IF Ishockeyförening
Box 5134
121 17 Johanneshov
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Är domarna 
värdelösa?

Tycker du att Blue Saints 

borde förvisas till Skansen? 

Eller borde de få sitta på 

hedersläktaren?

- Matchar DIF-tränaren Lars Falk laget fel?
- Spelar Malmö IF smutsig hockey?
- Borde Djurgårn anställa hejaklacksledare 
för att höja stämningen på läkaren ytter
ligare ett snäpp?
Säkert har du en åsikt om ovanstående och 
om mycket annat som kretsar kring svensk 
ishockey i allmänhet och Djurgården i syn
nerhet.

Och nu får du chansen att torgföra din 
åsikt. Precis som flertalet tidningar med 
självaktning kommer MatchProgrammet 
att ha en insändarsida där kreti o pleti får 

möjlighet att komma till tals.
Ambitionen är att vi under säsongen 

ska ha fyra eller fem insändarsidor, allt 
självklart beroende på hur många som 
vill vädra sina åsikter.

Kom ihåg att skriva kort!
Redaktionen förbehåller sig rätten 

att korta ner insändarna. Vi har högt i 
tak i Djurgården och tar gärna emot 
tuffa insändare även om det är vi själ
va som åker på en ”tackling”. Men 
räkna med att vi ibland själva svarar 
med samma mynt.

in
sä

nd
ar

en Kom också ihåg att fair play är ett hon
nörsord i föreningen och material som är 
kränkande eller ”slag under bältet” förpas
sas snabbt vidare dit de hör hemma: alltså 
till papperskorgen.

Alltså: gärna tuffa men justa tag är Djur
gårdens melodi - på isen och på insändarsi
dan.

Skicka ditt brev till:
DIF-HOCKEY,
Box 5134, 121 17 Johanneshov.
Märk kuvertet ”Tyckaren”.
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SLÅ MYNT AV DITT 

HOCKEYINTRESSE!



Ont om tid? 

Du hinner äta! 

GARANTERAT!!! 
Tidsgaranti på mat i Bistro Event 

etage 3 Globen 

Bordsbeställning 08/725 10 20 
P.S. Törstig? Baren är öppen D.S.



adidas



Djurgårn Hockey



Elitserien våren 1993
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Tro det eller ej men vi har 

faktiskt hittat en 

djurgårdstränare som inte 

risats i media för lagets 

taktiska dispositioner.

av ARNE ZEIN

Thomas Magnusson 
vårdar stolt 

målvaktstradition
Men det är väl bara en tidsfråga 
innan jag får kritik för att vi 
släpper in för få mål, säger 
Thomas Magnusson med ironi 
i rösten.
Thomas är lagets målvakts- 
tränare. Han är 36 år och trots 

att han varit tränare i DIF sedan 1983, är 
han fortfarande en doldis för den breda 
åskådarmassan.

Mälvaktstränarna blir aldrig de stora 
rubrikernas män, inte ens om man som 
Thomas haft adepter som t ex Rolf Ridder
wall och Tommy Söderström.
- Målvaktstränarsysslan är i stort sett 

eftersatt i Sverige. När jag började i Djur
går’n 1983 fanns det ingen annan klubb 
som hade en motsvarande verksamhet. För 
några år sedan då ekonomin var stark, 
märktes en kortare uppryckning, men nu är 
trenden åter negativ, säger Thomas, som 
slog sig in på tränarbanan redan i 20-års- 
åldern.

Han hade då ett förflutet som aktiv i 
IFK Östberga, Djurgården, amerikansk 
skolhockey, AIK och avslutade karriären 
med division II-spel i Sundbyberg.

-Jag kände mina egna begränsningar. 
Det i kombination med känslan att jag 
under en målvaktstränares ledning skulle 
kunna utvecklas, fick in mig på tränar
banan, säger Thomas.

Han tänkte först bli ”vanlig tränare”, 
tanken att specialisera sig på målvakter 
mognade fram, inte minst då under de två 
GIH-åren 1981-83 då han fick många idéer 
vilka han ville omsätta i praktik.

Vilken är den störste talangen av alla 
målvakter du haft under åren i DIF?

-Thomas har många namn att välja på. 
Rolf Ridderwall, Bosse Larsson, Mats Ytter, 
Hans-Göran Elo, Tommy Söderström, 
Joakim Pehrson, Thomas Östlund och 

Petter Rönnqvist. Trots den långa listan be
höver Thomas inte lång betänketid innan 
han svarar på frågan.

-Tommy är den störste talangen. Han 
har så enormt mycket naturligt i sig.

Thomas är också mycket imponerad av 
namnet Östlund som under sin debutsäsong 
gjort stor succé mellan stolparna.

- Innan han kom till oss hade jag egent
ligen bara sett Thomas i våra derbyn mot 
AIK. Och av vad han visat i dessa matcher 
var jag inte hundraprocentigt säker på att 
han var tillräckligt stabil för att bygga upp 
laget. Bara efter ett par träningsmatcher in
såg DIF-tränaren att hans oro varit obe
fogad.

- Det märktes snabbt att ”Osten” fick en 
enorm kick av klubbytet. Och när han över
tygade så att han blev förstemålvakt stärktes 
hans självförtroende ytterligare en bit.

- Under sina år i AIK fick ”Osten” aldrig 
känna det fulla förtroendet från lagledning
en. AIK hade ingen given förstemålvakt, och 
konkurrenssituationen hämmade säkert 
”Osten” en del.

-Djurgården har en helt annan filosofi 
vad gäller målvaktsvalet. Den som anses 
bäst ska stå så mycket som möjligt, en en
staka halvdan insats ska inte vara anledning 
att kasta in andremålvakten.

- DIF har i sitt synsätt dragit lärdom av 
åren då Ridderwall och Elo delade på syss
lan.

- Följden blev att båda försämrades. Ska 
ett lag nå ända fram måste man ha en jäkligt 
bra målvakt och det tror jag inte att man får 
om man vantrar med två, säger Thomas 
Magnusson som självklart har stor del i att 
”Osten” denna säsong utvecklats.

- Glöm för all del inte bort sjukgymnas
ten Åke Tiensuu som gjort ett jättearbete, 
säger DIF-tränaren och förklarar närmare:

- När ”Osten” kom till oss var han väl-
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”Har du förstått?” Thomas är grundlig i sina instruktioner.

digt stel, nu är han betydligt rörligare och 
smidigare, vilket i hög grad är Åkes förtjänst.

Men ännu viktigare än att arbeta bort en 
målvakts svagheter menar Thomas, det är 
att ytterligare förbättra det som målvakten 
redan är bra på.
- Tommy Söderström kan t ex inte slajda. 

Och det skulle vara meningslöst att nu börja 
lära honom det, så att han kan det hyfsat. 
Det ger ju knappast honom ett större själv
förtroende. Nej, det är bättre om han istället 
får slipa ytterligare på grejerna han kan, då 
växer han mer, förklarar Thomas Magnus
son som tror att Djurgårdens stolta mål
vaktstradition ska kunna föras vidare.

- Vi har ju en image att vara en klubb 
som satsar på bra målvakter. Det innebär 
dels att unga målvaktsförmågor söker sig till 
oss, dels att andra målvaktstränare tycker 
det är stimulerande att jobba här.

Christian Yngve har hand om juniormål

vakterna och Stefan Ladhe basar för mål
vakterna i de yngre pojklagen.

Och vad gäller återväxten bakom Öst
lund och Rönnqvist ser det väl förspänt ut.

Jonas Forsberg (född 1975) och ett år 
yngre Mikael Thörnqvist är båda junior
landslagsmålvakter och de ser därmed till 
att en trevlig DIF-tradition fortsätter. 
Tommy Söderström var juniorlandslags
målvakt för årgången födda 1968. Från dess 
fram till årgång 1976 har DIF med undan
tag av ett ynka år haft en målvakt i junior
landslaget.

Apropå landslag. Tre Kronors förbunds
kapten Curt Lundmark kommer sannolikt 
att nominera trion Tommy Söderström 
(Philadelphia Flyers), Michael Sundlöf 
(Brynäs) och Peter Åslin (HV 71) till VM i 
München.

Vilka spelare skulle Thomas Magnusson 
tagit ut om han fått bestämma?

- Tommy, ”Osten” och Petter. Jag menar 
allvar, jag tycker det skulle vara en utmärkt 
sammansättning. Tommy är Sveriges bäste 
målvakt, ”Osten” är bäst i elitserien och 
Petter en stor talang som skulle komma med 
för att se och lära.

Vad gäller Petter så frågar sig säkert 
många DIF-anhängare lite ängsligt om han 
verkligen skulle klara pressen att kastas in i 
slutspelet om ”Osten” skadas. Trots att 
Petter bara gjort några enstaka elitseriemat
cher är Thomas säker på svaret:

- Petter är en enorm tävlingsmänniska 
och om det så gällde en bortakvartsfinal 
mot Malmö, skulle jag inte vara det minsta 
orolig, säger Thomas bestämt. Det låter 
tryggt inför det stundande slutspelet.

Och fortsätter DIF-spelarna att göra mål i 
samma makliga takt som hittills under 
säsongen gäller det sannerligen att ”Osten” 
och Petter är på topp...
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Tjejer 
- får dom finnas?

Om en tjej går på en hockeymatch 
finns det enligt gemene man två 
möjliga anledningar: 1. Hon 
spanar på snygga grabbar på 
isen. 2. Hon spanar på snygga 
grabbar på läktaren. Att tjejen i 
fråga skulle kunna vara intresse

rad av sporten som sådan är helt otänkbart. 
Det är inte Svenska Ishockeyförbundets 
ordförande Rickard Fagerlund ensam om 
att tycka. Av alla grodor som genom åren 
hoppat ur den mannens mun, är nog den om 
att flickor ska sitta hemma och vara söta 
och ägna sig åt att brodera dukar, en av de 
grövsta. Hur kan en person som är högsta 
hönset inom en av Sveriges största sporter, 
ge sig till att diskriminera en viss grupp av 
dess utövare? Jag kan tänka mig vilket liv 
det skulle bli om t ex simförbundets ord
förande skulle gå ut och säga att han tyckte 
att de handikappade skulle hålla sig på torra 
land, istället för att ta upp bassängplats för 
killar som kunde tänkas utvecklas till en ny 
Anders Holmertz. Ramaskri! Offentlig av
rättning! Men när det gäller tjejer och 
hockey blir svaret bara en rad svaga protes
ter i tidningarna. För egentligen tycker ju de 
allra flesta likadant. Tjejer har inget i en is
hall att göra över huvud taget.

Vad är det som säger att en tjej skulle 
vara en sämre hockeyspelare än en kille? Att 
hon inte väger lika mycket och inte kan 
tackla lika hårt? Det torde i sådant fall sna
rare vara en fördel, med tanke på den senas
te tidens incidenter när unga killar har blivit 
förlamade av hårda tacklingar som råkat ta 
lite olyckligt. Dessutom blir spelet mycket 
mer tekniskt och intressant utan alla dessa 
hårda kroppskontakter, vilka ofta leder till 
utvisningar och större målchans för mot
ståndarlaget. Dock menar jag självfallet inte 
att tacklingar borde förbjudas - de är en del 
av spelet och helt oundvikliga - men nog är 
det roligare att se en spelare som är tekniskt 
skicklig och snurrar sina motspelare, än en 
som jämnar dem med marken?

I sporter som löpning, basket, skidor och 
många andra grenar har tjejerna samma sta
tus som killarna. Men när det kommer till 
hockey och i viss mån även fotboll höjs det 
på ögonbrynen. De anses inte vara ”kvinnli-

Jag är sjutton år gammal, går sista året på gymnasiet, 

älskar hockey och är djurgårdare. Så fort jag har tid 

och pengar åker jag till Globen för att se mitt favoritlag 

kämpa sig mot ännu ett SM-guld. Så långt är allt väl. 

Men det finns en hake. Jag är tjej.

ga” sporter. Tjejerna kommer på undantag 
med usla träningstider och obetydlig upp
märksamhet i massmedia. Men jag tror, att 
om tjejerna bara får en chans kan de säkert 
tillföra sporten en hel del. Kvinnliga is
hockeyspelare behöver inte nödvändigtvis 
vara lesbiska, mustaschprydda, maskulina 
kolosser med kroppar 'a la rysk kulstöter
ska. De allra flesta är bara helt vanliga, unga 
tjejer som spelar för att de gillar att röra på 
sig, och för att de tycker att det är en fruk
tansvärt rolig sport att syssla med! Och den 
största delen av ishockeyfolket tror jag fak
tiskt förstår det. Kanske är det bara så att 
det är för nytt för vissa, och att det tar lite 
längre tid för dem att vänja sig vid tanken.

Tjejerna har inga föregångare, inga fö
rebilder som Honken, Rolle Stoltz och Lasse 
Björn eller Kenta Nilsson och Börje Sal
ming. De är först, och det gäller verkligen 
att vässa armbågarna ordentligt om man vill 
ta sig in i denna mansdominerade värld. 
Minns bara vilket liv och uppståndelse det 
blev i somras, då den kvinnliga ishockey
målvakten Manon draftades av Tampa Bay 
i National Hockey League - den främsta av 
världens hockeyligor. Det sades överallt att 
det hela bara var ett PR-knep från Tampas 
sida - hon var ju faktiskt tjej, inte kunde väl 
hon... Ingen verkade inse det ironiska i att 
Manon kämpat hela sitt liv för just detta, att 
göra det absolut största en kvinnlig ishock
eyspelare kan drömma om.

Spela i MÄNNENS liga...
Kanske är det trots allt första steget. Att 

slå männen i deras egen liga på deras egna 
villkor - och visa att tjejer också kan hålla 
en klubba och skjuta en puck. Vem vet, kan
ske har vi en dag en egen professionell liga

Jessica Gränesjö
Hockeyälskare och Djurgårdsfantast

och är accepterade, både i rinken och på 
läktaren. Jag påstår naturligtvis inte att 
Challe, Viktor, Thomas och alla de andra är 
särskilt fula att se på, gjorde jag det så ljög 
jag ju, men om vi nu bara vore ute efter att 
kolla på snygga grabbar, skulle vi inte gå på 
bio då istället? Eller kanske ännu hellre på 
fotboll - där ser man ju i alla fall lite mer av 
spelarna... Nej, nej, jag förstår att det är en 
smickrande tanke killar, men den absolut 
största anledningen till att vi betalar de hut
lösa biljettpriserna är faktiskt att vi är in
tresserade av SPELET!!! Ingen sport kan väl 
vara mer fascinerande och publikvänlig än 
just ishockey? Det gäller bara för oss att få 
omvärlden att förstå det. Kanske är det först 
då som vi hockeybitna tjejer slipper kom
mentarer som: - Va, gillar du hockey? Tug
gar du snus också...? □
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Nationalsången sjunges i 
samband med de båda lagens 
uppställning omedelbart före 
matchstart.

Du gamla, Du fria, 
Du fjällhöga Nord 
Du tysta, 
Du glädjerika sköna 
Jag hälsar Dig vänaste 
land uppå jord 
Din sol, Din himmel, 
Dina ängder gröna 
Din sol, Din himmel, 
Dina ängder gröna.

Du tronar på minnen 
från fornstora da’r 
då ärat Ditt namn 
flög över jorden 
Jag vet att Du är och 
Du blir vad Du var 
Ja, jag vill leva, 
jag vill dö i Norden 
Ja, jag vill leva, 
jag vill dö i Norden!

Autograf- 
jakten!

Säsongens populära tävling är inne 
i slutskedet. Detta är den näst sista 
autografen i tävlingen.

Saknar du något enstaka program 
kan du fortfarande köpa det via kansliet 
tel 39 01 45, vardagar 10-11.30.

Klipp ur autografen. Efter grund
serien - när du har samlat alla 
spelares autografer - efter sista 
matchen den 11 mars mot MoDo, 
skickar du alla autografer 
tillsammans med namn, adress 
och telefonnummer till:
DIF-HOCKEY,
Box 5134, 121 17 Johanneshov. 
Märk kuvertet: ”Autografen”. 
Senast den 15 mars vill vi ha 
ditt brev.
Om möjligt sker dragning vid 
slutspelsmatch. Annars meddelas 
vinnarna per brev. Namnen 
publiceras i MatchProgrammet.

VINSTLISTA:
l-3:e pris: 2 st seriebiljetter till 
säsongen 93/94, värde ca 5 000:-
4:e och 5:e pris: 24-timmars- 
kryssning till Mariehamn med 
Ånedinlinjen, för två personer.
Inkl helpension, 1 000 kr 
6:e pris: 24-timmarskryssning till 
Mariehamn för en person.
Inkl helpension, 500 kr
7:e pris: Parkerpenna, 500:- 
8-14:e pris: ICA Presentkort, 100 kr 
15-24:e pris: T-shirt

Björn Nord
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Ödmjukhet är en dygd!

Mikael Lundström har inte 
glömt bort hur det kändes i 
fjol när nästan allt gick fel. 
Han menar att det är viktigt 
att se dagens framgångar i be
lysning från den verklighet 
som rådde i fjol.

- Drar man rätt slutsatser kan man ha 
nytta även av en dålig säsong. Det är som 
sagt uppåt nu, men fortfarande har vi skul
der som måste betalas av och marginalerna 
är inte stora i den här branschen.

Sist vi talades vid var målsättningen ”en 
av tio efter jul” vilket nu uppfyllts med råge, 
har ribban höjts?

- Självklart, nu siktar vi in oss på att vara 
sämst fyra så vi får de fördelar den place
ringen innebär, i händelse av segslitna final
matcher, (bäst placerade lag i grundserien 
har alltid fördel av hemmaplan i en tredje/ 
femte avgörande match).

Vad har egentligen hänt med Västerås? 
Varför är ni plötsligt så bra?

-Varför det går bra nu kan förklaras i 
enkla termer. Vi disponerar över två bra 
målvakter som ger hela laget trygghet. Jag 
förfogar över elitseriens sex bästa backar 
om man räknar på den sammanlagda ”slag
kraften”. Lagets forwards hittar enkelt fram 
till motståndarmålet och gör vad de ska. 
Men varför alla bitar plötsligt faller på plats 
kan jag inte förklara.

Jag påstår att Västerås är med ”där fram
me” när det finns fyra lag kvar som gör upp 
om SM-guldet. Vilka övriga kandidater vill 
du i så fall nominera?

- Jag tror att Malmö och Brynäs är givna, 
sedan är det hugget som stucket om det blir 
Djurgården eller Färjestad. Får jag välja en 
”dark horse” så blir det Luleå som kan 
överraska.

Något som har förvånat dig i årets serie.
-Jag räknade med öppnare spel efter jul 

men det har visat sig att matcherna har pre
cis samma karaktär som tidigare. Alla lag 
kämpar för att komma över eller hålla sig 
kvar över något av strecken, det finns ju 
som vi sade tidigare ett ”osynligt streck” 
efter fjärde laget i serien.

Dina funderingar om svensk hockey år 
2000?

- Vi står oss bra, har en elitserie men nå
gon form av internationellt utbyte. En förut
sättning för fortsatta internationella fram
gångar tror jag är att vi satsar mer på Vi
kingarna, landslaget för yngre killar som vill 
upp. Det räcker inte med ett landslag och ett 
juniorlandslag. Killarna som står och tram-

Mikael Lundström, tränare i Västerås

Det är fortfarande kul att 

vinna och så länge vi minns 

fjolåret är vi ödmjuka.

av JAN KARLÉN

par för en plats i vårt landslag måste härdas 
och förberedas med fighter mot andra 
landslag. EG-inträde kan innebära att vi i 
fortsättningen byter spelare å la NHL istäl
let för att betala med pengar. Möjligtvis 
finns det år 2000 en europeisk liga som har 
utbyte med NHL.

Fakta
• Västerås Idrottsklubb bildades 1913.

Klubben ombildades till renodlad
ishockeyförening 1981. Sedan 1988 är 
namnet Västerås Ishockeyklubb.

• Klubben har deltagit i SM-slutspel fyra 
gånger, 1961, 1962, 1965 och 1969.
Bästa placering är trea 1961 och 1962.

• Klubben toppar marathontabellen 
för kval till elitserien.

• 1960 värvades DIFs ”Lill-Lulle”
Johansson till laget, det var han som 
lärde VIK spela ”riktig hockey”.

• Rocklundahallen byggd 1965, tar för 
närvarande in 6.000 personer.

• Publikrekordet som är från 1962 i en 
match mot Djurgården lyder på 12.338 
personer, matchen spelades utomhus.

Västerås år 2000?
- Det finns mycket idrott i staden. Både 

bandy och handboll håller nationell topp
klass, givetvis tillsammans med hockeyn. 
Detta innebär att staden har ett bra klimat 
för idrott, vilket gynnar alla kontrahenter. 
Vi har nu lagt en grund som räcker in i nästa 
århundrade, om den förvaltas på rätt sätt. 
Jag anser att ansträngningarna nu ska gå ut 
på att etablera laget i elitserietoppen. Det 
geografiska läget ”mitt i Sverige” är också 
en klar fördel. En given framgångsfaktor är 
att vi även i fortsättningen kan lyfta upp ett 
par spelare per säsong från farmarlaget.

Vad för Mikael Lundström år 2000?
-Jag håller på med hockey fortfarande, 

men kanske inte i Västerås. Som jag ser det 
nu är det tränaryrket jag helst ägnar mig åt. 
Under min sejour i Kiruna prövade jag på 
att vara klubbdirektör och tränare, men 
måste erkänna att ledarskapet på isen gav 
mig mer.

Hur utvecklar man sig själv i tränarrollen?
- För mig handlar det om att ta till sig och 

analysera det som händer samt vara känslig 
mot omvärlden och därefter försöka anta 
rätt roll. Jag agerar till exempel på ett an
norlunda sätt i Västerås jämfört med hur jag 
uppträdde i Luleå. Jag har också haft förmå
nen att arbeta med Vikingarna, vilket är en 
självklar inspirationskälla på många plan, 
när man har hockey som yrke.

Skillnaden mellan Djurgården och Väs
terås?

-En hel del poäng. Skämt åsido är det 
svårt att svara på. Djurgården har fått 
mycket kritik för sitt systemspel men man 
ska inte glömma bort de framgångar som 
onekligen skördats med hjälp av systemet. 
Även om vi inte vill kopiera DIFs spel, vill vi 
hitta en motsvarande stabil grund, som 
innebär att vi liksom tidigare DIF tar poäng 
utan att gå på 100%. Vi vill likna Djurgår
den på det sättet att vi litar till vårt eget spel 
och inte anpassar oss till hur motståndarna 
spelar. Varje anpassning innebär att man 
tappar något eget.

Inbördes möten denna säsong har gett, 
(Västerås siffror först), 2-2, 0-0, 1-3. Hur 
går ikväll?

- Det ska bli mer mål än senast vi var i 
Globen, 0-0. En märklig match med tanke 
på att det totalt sköts 57 skott. Vi har re
vansch att utkräva efter nederlaget hemma 
och därför vinner vi med 4-3.

Vi tackar Mikael Lundström för tipset 
och hälsar honom och Rocklundamännen 
välkomna till Globen. □
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Ikväll ska vi kämpa - 
från början till slut

Det var en riktig stjärnsmäll vi åkte på nere i Karlstad i torsdags. 

1-7 mot Färjestad - det är vårt största nederlag på många, många 

år - det gör att vi tränare egentligen har annat att göra än att 

skriva krönikor. Så den här får bli kort.

På Djurgårdens lagledarbänk: Stefan Lundh, Thomas Magnusson och Lars Falk

Matchen i Karlstad fick ett myck
et otrevligt förlopp med många 
utvisningar, varav de flesta 
drabbade oss. Totalt fick vi 36 
minuter i båset mot Färjestads 
12, en utdelning som vi nog 
inte tycker var helt rättvis.

Färjestad är inget lag av snälla skolgossar 
som laget och lagets anhängare och ledare 
ibland gärna vill framhålla sig som. De kan 
ge, både i ärliga tag och tyvärr också med 
tjyvnyp. Vi ska inte namnge någon, men 
visst finns det mycket namnkunniga spelare 
i FBK som gärna ger ett tjyvnyp eller två när 
domaren inte ser på. Inte snyggt, men tyvärr 
alltför vanligt.

Efter matchen antydde färjestadsträna
ren Harald Lückner att Kenta Nilsson av
siktligt skulle försöka skada unge färjestads- 

backen Jacob Karlsson. Naturligtvis var det 
inte så. En djurgårdare, och allra minst 
Kenta Nilsson, skulle aldrig gå in för att av
siktligt skada en motspelare, det är emot 
hela vår filosofi och det sätt att vara som vi 
brukar sammanfatta i begreppet djurgårds
andan.

Vi beklagar djupt olyckshändelsen som 
slog ut två tänder på unge Jacob. Sådant 
händer i stridens hetta, men vi kan försäkra: 
det var inte med avsikt.

Annars inledde vi hyggligt, betydligt bätt
re än vad vi spelade i matchen mot Rögle, 
0-1 i söndags. I början av matchen var vi 
med mycket väl, men efter 0-3 var det i 
praktiken slut och vi lade av, försökte inte 
ens. Därav de stora siffrorna.

Naturligtvis var det olyckligt, en seger 
hade fört oss upp på den attraktiva fjärde

platsen i serien. Nu får vi istället finna oss i 
att vara skuggade av lagen närmast ovanför 
strecket - den här elitserien och kampen om 
slutspelsplatserna är på intet vis avgjord.

Matchen ikväll mot Västerås är därför 
så mycket viktigare för oss. En tung och 
svår uppgift givetvis, inte för inte är ju Väs
terås suveräna och starka serieledare. Men 
vi har visat att vi kan ta dem, bland annat 
vann vi ju senast vi möttes, med 3-1 på 
bortaplan i Rocklundahallen.

Det var en av våra starkaste matcher, och 
vi hoppas givetvis att vi ska kunna upprepa 
den insatsen ikväll. I varje fall kan vi lova att 
våra insatser mot Rögle och Färjestad är 
glömda. Nu ska vi kämpa, och kämpa sten
hårt, för varje poäng. □
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Matchdag

Söndagen
28 februari 1993 

kl 17.00

Målvakter
1. Thomas Östlund

32. Petter Rönnquist
30. Jonas Forsberg

Backar
5. Christian Due-Boje
7. Arto Blomsten
8. Kenneth Kennholt

10. Marcus Ragnarsson
18. Thomas Johansson
19. Joakim Lundberg
27. Thomas Eriksson
28. Björn Nord
29. Mikael Magnusson

Forwards
2. Charles Berglund
3. Erik Huusko
4. David Kangas
6. Anders Huusko

11. Jens Öhling
12. Peter Nilsson
14. Magnus Jansson
15. Kent Nilsson
16. Mikael Håkanson
17. Ola Josefsson
20. Jerry Friman
23. Fredrik Lindquist
26. Jan Viktorsson

Målvakter
1. Mats Ytter

31. Tommy Salo

Backar
2. Pierre Ivarsson
3. Peter Popovic
4. Sergei Fokin
6. Edvin Frylén
7. Leif Rohlin
8. Peter Karlsson

19. Peter Jacobsson
28. Roger Åkerström
77. Robert Nordmark

Forwards
5. Patrik Juhlin

10. Mishat Fahrutdinov
12. Henrik Nilsson
13. Mikael Pettersson
15. Fredrik Nilsson
16. Stefan Hellkvist
17. Henrik Pettersson
20. Micael Karlberg
21. Anders Berglund
22. Claes Lindblom
24. Johan Brummer
26. Patrik Ulin
27. Paul Andersson

Kvällens domare

Jörgen Grundström 
Kent Thudén 
Per Svensson
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Micke 
Magnusson 

i full fart 
mot sitt 

första 
slutspel

Visst vore väl den bästa presenten för 

den blivande 20-åringen (nu i mars) 

Micke Magnusson en slutspelsplats 

- och därmed en god chans till 

ett första SM-guld med Djurgården.

av TORBJÖRN ALTHÉN

Oj, det vore inte så 
dumt, speciellt med 
tanke på att det här 
är mitt första år i elit
serien. Men jag ligger 
inte vaken om nätter
na och tänker sådana

tankar. Jag vet alldeles för väl 
att det första året i den högsta 
serien är en slags inskolningspe
riod och jag är glad om jag får 
förtroendet att spela. Får jag 
det, så är min huvudsakliga am
bition att göra mitt bästa.

Berätta hur du reagerade 
när Djurgården hörde av sig 
och föreslog övergången från 
Huddinge.

-Jag ska villigt erkänna att 
jag var lite tveksam från början. 
För mig var det viktigast att få 
spela ishockey, och jag var inte 
helt säker på hur mycket jag 
skulle få spela i DIF i elitserien. 
Men samtidigt sticker jag inte 

under stol med att jag hade hög
re ambitioner än att spela is
hockey i division I - jag ville 
gärna pröva på spel i elitserien. 
Och nu fick jag chansen!

-Jag har aldrig ångrat mitt 
beslut. Djurgården är en kanon- 
fin klubb med härlig stämning 
och sammanhållning. Där finns 
en speciell anda som inte direkt 
går att förklara vad det är, den 
bara finns där. Alla är bra kom
pisar och det går att snacka med 
alla om vad som helst. Men 
samtidigt har man som ung och 
ny spelare framförallt respekt 
för de äldre spelarna i Djurgår
den.

Berätta något om hur din is
hockeykarriär började.

- Från början gillade jag fak
tiskt mest att spela fotboll och 
det blev inte så mycket hockey 
då. Jag var bättre i fotboll tyckte 
jag, men i och med att jag spela

de mer och mer hockey så ut
vecklades jag även där. Så när 
jag så småningom fick spela 
med TV-pucklaget, lossnade det 
rejält och fotbollen fick nu helt 
stryka på foten.

- Annars började jag väl som 
så många andra med hockey
skola och knattehockey. Jag tog 
mina första skridskoskär i IFK 
Salem. Det var i första klass och 
sedan började jag spela i Hud
dinge.

Tala lite om din djurgårds
debut. Var det inte nervöst förs
ta gången du åkte ut på isen i 
Globen?

-Jag minns att jag debutera
de mot HV, det var i höstas. Det 
är klart att visst kändes det lite 
pirrigt, jag har ju aldrig tidigare 
spelat inför så stor publik. Men 
samtidigt är det ingenting man 
speciellt tänker på. Man vill ju 
bara åka ut och göra sitt bästa - 

för sig själv och laget. Och jag 
tyckte det kändes bra från bör
jan, jag kände mig på intet sätt 
utlämnad - alla i laget ställde 
upp och så hade jag ju turen att 
få spela tillsammans med Tho
mas Eriksson.

- Thomas är suverän, inte 
bara som spelare utan som 
kompis också. Det kändes 
tryggt att ha honom bredvid sig.

Nu då elitserien kommit 
igång igen efter några veckors 
paus, är det kanske jämnare än 
någonsin. Det är nästan omöj
ligt att säga vilka lag som inte 
kommer att gå vidare till slut
spelet. Hur värderar du Djur
gårdens chanser och ligger det 
någon sanning i påståendet att 
det gått extra tungt för DIF den 
här säsongen?

- Det är riktigt att elitserien 
är jämnare än någonsin. Alla 
lagen har förberett sig mycket
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profilen

väl. För vår del har det 
varit så, att de matcher vi 
varit helt inställda på att 
vinna har vi nu vunnit. Men
ibland har det knutit sig och vi 
har kanske haft svårt att ta alla 
matcher på lika stort allvar.

- Men min alldeles ärliga 
mening är att Djurgården är 
bäst när det gäller. Så kan vi 
bara klara oss vidare till slutspe
let så kommer motivationen, 
det vinnande spelet och då ock
så målen.

- Det var viktigt att vinna 
mot HV i Jönköping, så är vi en 
bra bit på väg. Vi får inte under
skatta Rögle. Rögle är ett käm
pastarkt lag som spelar efter 
sina resurser. Och det gör de 
bra.

-Jag tyckte personligen att 
det var kul att Rögle klarade sig 
kvar i elitserien efter jul. Det är 
alltid en utmaning att möta dem

på deras hemmarink i Ängel
holm. Där är ett fruktansvärt 
publiktryck, en härlig stämning. 
De har en publik som är intres
serad och mycket kunnig.

Vad säger du om elitserien så 
här långt?
- Det är några lag som har 

imponerat på mig, framförallt 
Västerås och MoDo. Båda la
gen har många unga och ut
vecklingsbara spelare, ett rejält 
framtidskapital. Och det skulle 
inte förvåna mig om båda lagen 
kan gå riktigt långt i slutspelet.

- Annars tror jag att de gamla 
beprövade lagen Djurgården, 
Malmö, Färjestad och Brynäs 
också vill vara med i kampen 
om SM-medaljerna.

Till sist, Micke:
Hur är det med din ambition 

att bli professionell?
- Det är väl så att alla spelare 

på elitnivå någon gång tänker 
på att bli proffs. Jag tycker nog 
att jag själv har distans till detta. 
Men visst vore det kul om några 
uppköpare skulle höra av sig.

-Jag har egentligen inget 
favoritlag i Kanada eller USA, 
det är inte så viktigt. Men skulle 
jag någon gång bli professionell, 
så skulle jag vilja spela i Mont
real.

Är det någon svensk hockey
spelare du gillar speciellt och ser 
upp till?

-Jag gillar Arto Blomsten; 
det är en spelare med enorma 

kvalitéer, både defensiva och 
offensiva. Arto är en riktig 

backklippa, en kille med 
enorm fighting spirit.

Tack Micke 
Magnusson - 
och lycka till 

i slutspelet!

FOTO: CLAUDIO BRESCIANI
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I de flesta idrottsklubbar är träningen uppbyggd så 

att den fysiska träningen prioriteras.

Det innebär att det är den fysiska statusen som avgör 

när tränaren ”väljer spelare” till lag-idrotterna.

av BJÖRN FERBER

Ett av de största problemen med 
barnidrott är indelningen i ålders
klasser. Åldersindelningen gör att 
vi kan se betydande skillnader på 
barns längd i respektive ålders
klasser. Längden på spelarna till
sammans med den fysiska statu

sen gör, att den ”lille” spelaren kommer i 
kläm. I årsklasserna 6 och 7 i skolan, är 
flickorna ofta längre än sina pojkklasskam
rater. Kroppsvikten följer också med och 
muskeltillväxten är låg. När flickorna 
kommer i puberteten sjunker deras syre
upptagningsförmåga.

I den här Åldern lägger många flickor av 
därför att yngre tjejer springer om dom. 
Pojkar kommer senare in i puberteten än 
flickor. Om man räknar att flickorna 
har passerat puberteten vid femtonårsål
dern kan pojkarna fortfarande ligga två år 
senare i sin fysiska utveckling.

Om vi tittar hur S:t Erikscupen funge
rar, så är den uppdelad i åldersanpassade 
serier. Det finns då föreningar som startar 
tävlingshetsen genom att låta pojkar födda 
1985 spela i en 84-lagsserie i S:t Erikscu
pen. Andra föreningar låter yngre spelare 
gå upp i en högre serie, bara för att den 
yngre spelaren är bättre än den äldre spela
ren. Är denne spelare dessutom liten till 
växten är risken uppenbar att han slås ut 
för all framtid när det gäller idrottsutövan
det. Det innebär alltså att den ”sämre”, 
äldre spelaren inte får någon möjlighet att 
spela ishockey.

Juniorverksamheten i Stockholm har un
der några år gått mot en katastrofal ut
veckling. A-juniorerna (födda 73-74) har 
knappt någon spelare som är född 1973 i 
sina lag. Allt yngre spelare förekommer 
som A-juniorer. Även på B-juniornivå (föd
da 75-76) blir spelarna allt yngre. Det finns 
en förening i Stockholms tävlingsområde 

som mitt under säsongen bedömer sina spe
lare som icke blivande A-lagsspelare. Man 
ber dom att söka sig någon annanstans, för 
dom är ändå inte aktuella för A-lagsspel. 
Snacka om dubbelmoral. Föreningarna i 
Stockholm måste tänka om. Ska stockholm
sishockeyn kunna konkurrera med övriga 
landet, måste ledarna inse, att det gäller att 
ha med varje spelare så långt det går. Det 
hela handlar ju om att utbilda spelare. Ju 
längre vi har möjlighet att utbilda dom, sam
tidigt som den personliga fysiska statusen 
ändras, ju fler ishockeyspelande ungdomar 
kommer att fortsätta spela ishockey som se
niorer.

Problemet att i Stockholms stad kunna ta 
hand om flera spelare/ungdomar är, att det 
finns så begränsat med istider. I Stockholm 
finns 25% av hela landets ishockeyspelande 
ungdomar. Trots det finns det endast 10% 
av motsvarande ishallar. Stockholms stad 
måste tänka om när det gäller barns idrotts
utövande i Stockholm. Många tycker att det 
inte behövs ishallar. Problemet är bara att 
utebanorna spolas upp allt senare samt 
stänger allt tidigare. Detta gör man för att 
spara in på kostnader. I vår förening är vi 
tvungna att som det är nu minska antalet lag 
nästkommande säsong. Vi kan inte begära 
att föräldrar ska skjutsa sina barn till Eskil
stuna, Hallstavik, Norrtälje osv, för att kun
na vara på is.

Dessutom vet man säkert att det är mer 
lönsamt att sätta tak på utebanorna för att 
spara energi. Det går åt mer energi för att 
hålla is på utebanorna. Investeringskostna
den tjänar man in på sikt då man sparar en
ergi. Låt oss bygga en ishall så att vi kan be
driva ungdomsidrott med ännu fler lag i för
eningen. Så kan vi ta hand om ett större an
tal utövare än idag hellre än att tvingas dra 
ner verksamheten. □

39



40



säsongen 92-93



42



STORÄNGSBOTTEN
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Spelprogram 1993

Djurgårn’s Ungdoms Hockey
9 jan 16.00 Johanneshov AIK-DIF

11 jan 20.00 Johanneshov DIF-Väsby

16 jan 19.00 Järfälla Järfälla-DIF

19 jan 20.00 Johanneshov DIF-Vallentuna

22 jan 20.00 Johanneshov DIF-Hammarby

25 jan 20.15 Åkersberga Österåker-DIF

30 jan 15.00 Johanneshov DIF-Haninge

1 feb 20.00 Torva Haninge-DIF

6 feb 15.00 Johanneshov DIF-Österåker

10 feb 20.00 Zinken Hammarby-DIF

13 feb 14.30 Vallentuna Vallentuna-DIF

15 feb 20.00 Zinken DIF-Järfälla

20 feb 15.45 GLC-hallen Väsby-DIF

22 feb 20.00 Johanneshov DIF-AIK

10 jan 20.00 Järfälla Järfälla-DIF

14 jan 20.00 Johanneshov DIF-Vallentuna

20 jan 19.00 Pinbackshallen Arlanda HC-DIF

24 jan 13.00 Johanneshov DIF-Arlanda HC

31 jan 17.15 Vallentuna Vallentuna-DIF

4 feb 20.00 Johanneshov DIF-Järfälla

7 feb 19.30 Tyresö Tyresö-DIF

18 feb 20.00 Johanneshov DIF-Nacka

21 feb 19.45 Björkängshallen Huddinge-DIF

25 feb 20.00 Johanneshov DIF-Hammarby

11 mar 20.30 Scania Södertälje-DIF

14 mar 11.30 Johanneshov DIF-Österåker

18 mar 19.30 Gränbyhallen Uppsala-DIF

DanderydTäby Hockey
6 jan 17 Avesta Ishall Avesta BK-DanderydTäby Hockey 

10 jan 17 Täby Ishall DanderydTäby Hockey-Roma IF 

13 jan 19 Pinbackshallen Arlanda HC-DanderydTäby Hockey 

17 jan 17 Täby Ishall DanderydTäby Hockey-Vallentuna B 

20 jan 19 GLG-hallen Väsby IK-DanderydTäby Hockey 

24 jan 17 Täby Ishall DanderydTäby Hockey-Östervåla IF 

27 jan 19 Gränbyhallen Uppsala AIS-DanderydTäby Hockey

3 feb 19 Täby Ishall DanderydTäby Hockey-A vesta BK

7 feb 17 Visby Ishall Roma IF-DanderydTäby Hockey

17 feb 19 Täby Ishall DanderydTäby Hockey-Arlanda HC 

21 feb 17 Vallent. Ishall Vallentuna BK-DanderydTäby Hockey 

24 feb 19 Täby Ishall DanderydTäby Hockey-Väsby IK 

28 feb 17 Lundahallen Östervåla IF-DanderydTäby Hockey

3 mar 19 Täby Ishall DanderydTäby Hockey-Uppsala AIS
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stöd djurgårn hockey

Bli medlem i DIF 
Ishockeyförening! 

Betala NU på postgiro 
62517 62-8

Du som inte redan är medlem - gör slag 
i saken nu! Stöd din förening genom att 
bli aktiv medlem.
Du hjälper till att göra vår förening ännu 

bättre. Det är lätt att bli medlem.
Gå bara till närmaste postkontor.
Fyll i en postgiroblankett. Ange person

nummer, namn, adress och postadress.
Medlemsavgift över 18 år 200:- ungdom 

t om 17 år 100:- familj 300:-.
Välkommen till Djurgårdens IF 

Ishockeyförening!
Djurgårdens IF

Ishockeyförening
Box 5134,
Rökerigatan 5, 
12117 Johanneshov

Telefon 08-39 01 45
telefax 39 23 88
Postgiro 625 17 62-8
Bankgiro 5750-1694

Öppettider 8.30-11.30
12.30-15.00

Telefontider 10.00-11.30,
12.30-15.00

Lunchstängt 11.30-12.30
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FÖNSTERBORD 
I GLOBEN



Thomas Eriksson framför den omfattande prissamlingen på Djurgårdens kansli.



NEW SPORTS



Älskar, älskar inte.



Rapport från farmarlaget
DanderydTäby!

Inför de två sista omgångar
na kunde 7 av lagen avan
cera uppåt! Team Gävle 
(Brynäs farmarlag) var det 
lag som till slut tog sig upp 
tillsammans med sedan 
länge klara Mora.

DanderydTäbys femteplace
ring tycker jag är rättvis med 
tanke på vår kapacitet. Vi bör
jade serien knackigt och sakna
de riktiga linjer i spelet. Bra in
satser blandades med dåliga, 
vilket inte håller i en jämn serie. 
Med tiden lyckades vi dock 
framför allt med att stabilisera 
vårt försvarsspel. Näst minst in
släppta mål i serien vittnar om 
detta. Kan vi sedan utveckla an
fallsspelet ännu mer och fram
över utnyttja alla målchanser vi 
skapar bättre, bör vi kunna för
svara vår plats i div I-serien. På 
sikt bör vi bli ett stabilt div I- 
lag.

Ineffektiviteten är inte en-

Elitseriens höstavslutning om vilket lag 

som skulle åka ner i allsvenskan var 

verkligen raffinerad. Men frågan om vilka 

som skulle upp till allsvenskan från div I 

Östra-serien, där farmarlaget Danderyd

Täby spelar, var minst lika spännande.

bart vårt problem utan ett all
mänt fenomen i svensk hockey. 
Här krävs mycket eftertanke, 
nytänkande och hårt arbete för 
att bli bättre, utan att för den 
skull bli sämre försvarsmässigt.

Två spelare från DIFs A-lags
trupp har spelat med Danderyd
Täby. Mattias Hällback, for
ward (8 matcher) och backen 
Jocke Lundberg (16 matcher). 
Jocke har varit en verklig till
gång för oss, då vi har det lite 
tunt på backsidan. Bägge spe
larna är födda -74 och stora 
framtidslöften. Mattias Wrååk 
samma årgång är även han DIF-
kontrakterad och gör sin andra 
div I säsong. Förhoppningsvis 
får ni se dessa spelare i Globen i 
framtiden, eller kanske blir det 
någon annan från farmarlaget?

Vi hoppas alla att framtiden 
är Djurgårdens och önskar 
A-laget lycka till mot ett even
tuellt 15:e i vår!

Övre raden fr vänster: Andreas Franzén, Hans Åhning, Mattias Wrååk, Johan Lindstedt, Mats Pettersson, Mattias Askvall, Johan Eriksson, Robert Bjurström, Anders Eriksson. 

Mellersta raden: Tommie Jakobsson, Jan Lundgren materialförvaltare, Claes Gustavsson, Christian Köping, Niklas Erhardt, Peter Johansson, Challe Franzén, Jan Björkman 

lagadministratör, Jesper Strömgren. Främre raden: Göran Dahl, Christer Hjort, Stefan Söderlind ass.tränare, Ari Turpeinen, John Gunnarsson, Jan Järlefält tränare, 

Magnus Pettersson, Joe Tracy. Saknas: Joakim Öhlund.
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DIF-poolen
I DIF-poolen ingår företag som 
stöder föreningen. DIF-poolarna 
får två egna platser till 20 hem 
mamatcher plus till ett eventuellt 
slutspel, två passerkort till DIF-
poolrummet i Globen med egen 
ingång, Golden Gate, där det 
bjuds på matchprogram, öl, läsk, 
kaffe och tilltugg, samt företa 
gets logotype i matchprogram
met hela säsongen.

Dessutom får varje företag en 
egen match vilket innebär extra 
reklam i såväl jumbotronen som 
i matchprogrammet.

Ring kansliet på 08-1157 11, 
så berättar vi mer.
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Michael Thelvén

Djurgårdare i NHL
Här är listan på alla DIF-spelare 

som har spelat eller fortfarande 

spelar i NHL

1. Anders Hedberg, New York Rangers (1974-85).
2. Leif Svensson, Washington Capitals (1978-80).
3. Kent Nilsson, Atlanta, Calgary, Minnesota, Edmonton 

(1977-88).
4. Thomas Eriksson, Philadelphia Flyers (1980-81, 83-85).
5. Peter Wallin, New York Rangers (1981-83).
6. Bo Berglund, Quebec, Minnesota, Philadelphia (1983-86).
7. Michael Thelvén, Boston Bruins (1985-91).
8. Tommy Albelin, Quebec, New Jersey (1987-).
9. Mats Sundin, Quebec (1990-).

10. Johan Garpenlöv, Detroit, San José (1990-).
11. Tommy Söderström, Philadelphia Flyers (1992-).
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Ser du en fotograf
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Rökning utan konflikter!



Tävlingar
Under matchens gång 

kan Du tävla om fina priser!

GULDSTOLEN
Håll ögonen på Jumbotronen.
Via tre dragningar (sektion, rad och 
slutligen plats) i varje period lottar vi 
fram stolar på Globen som vinner pris 
från våra huvudsponsorer Adidas, 
Concelia, Mita, Oddset och Falcon.

KLOCKA
På sidan 18 finns en annons från 
Jan Lindegren Har Tid, 
Götgatan 94, Stockholm.
Finner du en autograf där, vinner du 
en Certina-DS Professional.

PAUSSTOLEN
Läs annonsen på sidan 43. City Stor
marknad och Sony delar ut tre stycken 
Sony Walkman vid varje match. Du vin
ner via numret på din stol. Meddelas i 
jumbotronen och av speakern.

GULDSTEGE
Tre gånger under säsongen delar Boda- 
fors VM ut en guldstege till en lovande 
juniorspelare i DIF. Sportkommittén 
väljer ut spelarna.

TIPPA MÅLSKYTT
Pricka in den spelare som gör första må
let i nästa hemmamatch och vinn biljet
ter. Reglerna läser du om på sid 8.

SAMLA AUTOGRAFER
På sid 29 finner du varje match autogra
fen. Om du samlar under hela grund
serien är du med i en dragning om tio 
fina priser från Ånedinlinjen och ICA. 

Dessutom får du ett helt album med 
samlarbilder att spara på sid 61.

Sportkommitté 
och lagledning 

92-93
Åke

Bergdahl
President

Lasse
Falk

Tränare 
6:e säsongen

Stefan 
Lundh
Tränare

3:e säsongen

Thomas 
Magnusson 

Målvaktstränare/ 
lagledare 

10:e säsongen

Johan
Kellerstam

Materialförvaltare

Åke
Tiensuu

Sjukgymnast

Mats 
Kellerstam 

Materialförvaltare

Lars-Erik 
Lindgren 
Tandläkare

Bengt 
Gustafsson

Läkare
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björn Nord
BACK

ålder: 20 år.
längd: 184 centimeter.
vikt: 86 kilo.
familj: Ensamstående. 
yrke: Målare.
bil: Nej.
moderklubb: Huddinge.
kvar på dif-kontraktet: En säsong 
efter denna.
hobby: Musik, speciellt engelsk 
gitarrmusik.
bästa egenskap: Ganska lätt att ha 
att göra med (hoppas jag).
sämsta egenskap: Lite okoncentrerad, 
skjuter upp saker som ska göras. 
favoritmat: Potatisgratäng med 
någon köttbit.
favoritdryck: Mineralvatten. 
ÄR DU ÖVERRASKAD AV HUDDINGES 

FRAMFART I ALLSVENSKAN OCH TROR DU 

LAGET TAR STEGET TILL ELITSERIEN: Jag är 
lite överraskad av att Huddinge gått 
sä bra, men bara lite. Däremot tror 
jag inte de klarar avancemang.
Jag tror på Frölunda efter finalseger 
mot AIK.
DU HAR FÅTT MYCKET BERÖM FÖR DIN 

DEBUTSÄSONG I DIF. VAD TYCKER DU SJÄLV! 

Det gick riktigt bra fram tills vi 
säkrade platsen i elitserien. Sedan 
dess har det varit lite ojämnt.
VEM ÄR SVERIGES BÄSTA IDROTTSMAN 

genom tiderna: Björn Borg.
VARFÖR HAR DU INTE TAGIT KÖRKORT: Det 
har väl att göra med att jag skjuter 
upp grejer istället för att ta tag i 
dem. Men snart ska det bli av.
VARFÖR ÄR SVENSKA IDROTTSTJEJER I REGEL 

så usla: Jag är väl inte så där jätte
haj på tjejidrott men tror att det har 
med inställningen att göra. De blir 
nog lite väl lätt nöjda.
BÖR THAI-BOXNING FÖRBJUDAS: Jag har 
ingen uppfattning om det. Men jag 
tycker sporten är tråkig att se på, 
det är vanlig boxning också.
VAD SER DU HELST PÄ TV, BINGO-LOTTO, 

TUR I KÄRLEK ELLER EN PRÄST I NATTEN: 

Måste jag välja något av dessa 
program? Helst vill jag inte se något 
av dem, men tvingas jag välja ett 
får det nog bli "En präst i natten”. 
VEM ÄR STÖRST PROFIL AV BERT KARLSSON 

och billy butt: Hm, båda utmärker 
sig ju men Butt har det varit tyst om 
ett tag nu.
VILKET NHL-LAG SKULLE DU HELST VILJA BLI 

listad av: Chicago, de har några 
spelartyper jag gillar. Men NHL 
känns fortfarande avlägset.
VILKET LAG VINNER SM-GULD: Malmö, 
de är mycket starka när de 
verkligen vill.
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